

PATENT ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1

Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT	
NATURE OF CONVEYANCE:	MERGER	
EFFECTIVE DATE:	11/30/2006	
CONVEYING PARTY DATA		
Name		Execution Date
Icon Genetics AG		11/30/2006
RECEIVING PARTY DATA		
Name:	Icon Genetics GmbH	
Street Address:	Briennerstr. 12a	
City:	Munchen	
State/Country:	GERMANY	
Postal Code:	80333	
PROPERTY NUMBERS Total: 1		
Property Type	Number	
Application Number:	10514905	
CORRESPONDENCE DATA		
Fax Number:	(919)862-2260	
<i>Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.</i>		
Phone:	9198622200	
Email:	jenn.garrison@alston.com	
Correspondent Name:	David M. Saravitz	
Address Line 1:	3201 Beechleaf Court, Suite 600	
Address Line 4:	Raleigh, NORTH CAROLINA 27604-1500	
NAME OF SUBMITTER:	David M. Saravitz	
Total Attachments: 2 source=Assignmentdocument#page1.tif source=Assignmentdocument#page2.tif		

CH \$40.00 10514905

500284981

PATENT
REEL: 019348 FRAME: 0725

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
1	a) Icon Genetics GmbH b) München c) Forschung, Entwicklung und Kommerzialisierung von biotechnologischen, landwirtschaftlichen, nahrungsmitteltechnischen und pharmazeutischen Produkten und Serviceleistungen, nicht jedoch gegenüber Endverbrauchern. Ausgenommen ist die Herstellung derartiger Produkte zum Zwecke der Abgabe an andere, soweit diese als Arzneimittel im Sinne des Arzneimittelgesetzes zu qualifizieren sind.	25.000,00 EUR	a) Ist nur ein Geschäftsführer bestellt, so vertritt er die Gesellschaft allein. Sind mehrere Geschäftsführer bestellt, so wird die Gesellschaft durch zwei Geschäftsführer oder durch einen Geschäftsführer gemeinsam mit einem Prokuristen vertreten. b) Geschäftsführer: Prof. Dr. Gleba, Yuri, Halle, *13.08.1949 mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.	Einzelprokura: Dr. Wcilweber, Detlef, Wuppertal, *26.06.1956	a) Gesellschaft mit beschränkter Haftung Gesellschaftsvertrag vom 29.10.1999, zuletzt geändert am 20.06.2006. Die Gesellschafterversammlung vom 01.12.2006 hat die Änderung des § 1 (Sitz, bisher Halle, Amtsgericht Sterdal, HRB 212681) der Satzung beschlossen. b) Die ICON GENETICS AG mit dem Sitz in München (Amtsgericht München HRB 127270) ist auf Grund des Verschmelzungsvertrages vom 30.11.2006 sowie der Beschlüsse der Gesellschafterversammlungen vom 01.12.2005 mit der Gesellschaft verschmolzen. Die Gesellschaft hat am 30.11.2006 mit der Bayer Innovation GmbH mit dem Sitz in Düsseldorf (Amtsgericht Düsseldorf HRB 49771) als herrschender Gesellschaft einen Beherrschungs- und Gewinnabführungsvertrag geschlossen. Die Gesellschafterversammlung hat mit Beschluss vom 19.12.2006 zugestimmt.	a) 25.01.2007 Eder b) Beschlüsse Bl. 7, 8 und 14 SB; Verschmelzungsvertrag Bl. 6 SB; neuer Gesellschaftsvertrag Bl. 9 SB; Vertrag Bl. 14 SB;

ENGLISH TRANSLATION FROM GERMAN

Commercial Register B of Local Court Munich

Printout

January 29, 2007, 10.59 a.m.

Company No.:

Page 1 of 1

HRB 165958

Number of recording	a) Company name b) Seat, office, branch offices : c) Company purpose:	Capital	a) Representation b) Board of directors, managing body, managing directors, unlimited partners, entitled representatives and special power of representation	Procurator	a) Legal form, statutes or articles of incorporation b) Other legal status	a) Date of registration b) Remarks
1	2	3	4	5	6	7
1	a) Icon Genetics GmbH b) Munich c) Research, development and commercialization of biotechnological, agricultural, food technological and pharmaceutical products and services, but not for consumers. The production of said products for the purpose of delivery to a third person is excluded insofar as these are medicines according to the law governing the manufacture and prescription of medicines.	25.000,00 EUR	a) if only one managing director is nominated, he alone represents the company. If several managing directors are nominated, the company is represented by two managing directors or by one managing director together with an authorized signatory. b) Managing director: Prof. Dr. Gleba, Yuri, Halle, *June 13, 1949 with the authority for legal acts in the name of the company with himself on his own behalf or as representative of a third party	Individual procurator: Dr. Wollweber, Dettel, Wuppertal, *June 26, 1956	a) Limited Liability Company Articles of Incorporation of October 29, 1999, last amended on June 20, 2006. The shareholders' assembly on December 01, 2006 has decided the change of §1 (seat, formerly Halle, local court Stendal, HRB 212681) of the regulations. b) ICON GENETICS AG with seat in Munich (local court Munich, HRB 127270) has merged with the company due to a contract of merger dated November 30, 2006 and due to decisions of the shareholders' assembly of December 01, 2006. The company has settled a dependency and profit transfer agreement on November 30, 2006 with Bayer Innovation GmbH as governing company seated in Duesseeldorf (local court Duesseeldorf, HRB 49771). The shareholders' assembly has agreed by decision.	a) January 25, 2007 Eder b) Decisions pp. 7, 8 and 14 SB; Contract of merger p. 6 SB; new Articles of Incorporation p. 9 SB; Contract p. 14 SB;

PATENT